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Z Á P I S N I C A 
z osemnásteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  

konaného dňa 19. 08. 2016 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 

Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ   
Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík 
Mgr. Erik Cap      
Marek Gerboc       
Mgr. Peter Hasin   
MUDr. Jozef Homza    
Ing. Marián Kníž    
Mgr. Ľubov Reháková  
MUDr. Miroslav Suchý         
Ing. Martin Šebák       
Mgr. Mária Todáková 
Anton Vass 
Peter Vološin   

 
Neprítomní:  Ing. Ján Čop 

Ing. Daniela Galandová 
JUDr. Jaroslav Koco     
MUDr. Andrej Kulan  
Ing. Jaroslav Regec 

               MUDr. Marián Regec    
 
Prizvaní: JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 
  Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
 Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia 

Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny 
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
Štefan Čus, vedúci oddelenia rekreačných a športových služieb 
Mgr. Eva Mihaliková, poverená vedením oddelenia organizačného a vnútorných vecí 
a hovorkyňa mesta 
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Interpelácia občanov 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 19. 08. 2016 
4. Doplnok č. 4 k VZN mesta Snina č. 15/2012 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na 
území mesta Snina 

5. Investičný zámer „Rozšírenie oddychovej plochy na biokúpalisku v RO Rybníky Snina“ 
6. Investičný zámer „Výmena kotla v kotolni nemocnice Snina“ 
7. Návrh tretej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2016 
8. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského 

zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov 
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9. Interpelácia poslancov 
10. Záver  

 
 

1. Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril osemnáste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní: riaditelia úradov štátnej správy, 
konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. Primátor 
konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu: 

Program dnešného rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi. Pri prezentácii 
dostali poslanci nové znenie materiálu č. 5, ktorý je potrebné si vymeniť. Poslanci pri prezentácii 
dostali aj písomné stanovisko komisie výstavby k materiálom č. 5 a 6. 
 
Hlasovanie za program ako celok:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 10 
poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
Voľba návrhovej komisie:  
Do návrhovej komisie primátor určil týchto poslancov: -    MUDr. Jozefa Homzu, 

- Ing. Mariána Kníža, 
- Mgr. Erika Capa.    
   

Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin 
Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 8 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila MUDr. Jozefa Homzu.  
 
Za overovateľov zápisnice  primátor určil týchto poslancov:     -     Marka Gerboca, 
        -     MUDr. Miroslava Suchého.  
          
Za zapisovateľku: p. Moniku Paľovčíkovú.   
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2. Interpelácia občanov 
 
Neboli žiadne podnety od občanov.  
 
 

3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 19. 08. 2016 
 

Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – čo sa týka vecného bremena, kataster už vydal rozhodnutie o oprave 

a vecné bremeno je zapísané tak, ako má byť.  
 
Ing. Marián Kníž – dočítal sa, že združenia, ktoré dostávajú dotáciu od mesta, nevedia ich 

relevantne zdokumentovať a využiť. Používajú ich nad rámec VZN. Prečo ich potom delíme? Prosí 
poslancov, aby adekvátne zvážili, koľko finančných prostriedkov potrebuje to-ktoré združenie. Ak 
ich využívajú neúčelne a nad rámec VZN, my ich môžeme použiť na iné účely, ako ich deliť 
v dotáciách.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – prikláňa sa k názoru Ing. Kníža. Sú tu dva problémy. Jeden je ten, že 

VZN nie je dokonalé a umožňuje financovanie obšírnym spôsobom a ťažko sa preukazuje to neúčelné 
vynakladanie finančných prostriedkov, ktoré hlavný kontrolór hodnotí ako porušenie zákona. Druhý 
problém je MFK, kde kontrolór vytýka veľmi závažné porušenia finančnej disciplíny – nehospodárne, 
neefektívne, neúčinné vynakladanie verejných prostriedkov – to je jedno porušenie. A to druhé je  
umožnenie bezdôvodného obohatenia získaním finančných prostriedkov z verejných zdrojov. Ak je 
to hodnoverné, tak potom dotácie za 2 roky boli použité neoprávnene. Prečo k takejto situácii došlo? 
To nie je problém zúčtovania dotácie, ale je to problém kolízie dotačnej zmluvy s kolíziou nájomnej 
zmluvy. Celý areál bol prenajatý MFK, boli vyšpecifikované všetky povinnosti klubu, ktorý sa 
o futbalový štadión mal starať. Ale mesto tam suplovalo a platilo 3 pracovníkov bez právneho titulu. 
Ostatné porušenia sú dlhodobý proces. Mesto poisťovalo majetok, ktorý mal podľa nájomnej zmluvy 
plniť MFK. Prečo takýto stav nastal?  

 
Ing. Jana Rosičová, PhD. – je to dlhodobý problém. Riešilo sa to niekoľkokrát. Ide o nepriame 

dotácie. Preto je v prijatých opatreniach návrh zmeniť nájomnú zmluvu na hodinovú sadzbu. Takže 
podobne, ako v športovej hale sa bude futbalové ihrisko sa bude prenajímať iba na tréningový proces 
a o majetok sa bude starať mesto. Tak ako sa stará o športovú halu.  

 
Ing. Štefan Milovčík – prosí JUDr. Alušíka, aby s prípravou nájomnej zmluvy pomohol, aby 

nedošlo k nedorozumeniam.  
 
JUDr. Ladislav Alušík –  jedna pripomienka k opatreniam hlavného kontrolóra. Pri minulej 

kontrole zistil pri ŠK Skóre porušenia čerpania, resp. nesprávneho zúčtovania dotácie.. 1 650,- € ŠK 
Skóre sa nedodalo. Čo v týchto prípadoch, keď takéto porušenia boli zjavné aj u iných subjektoch, 
ale rovnaké pravidlo sa nepoužilo? 

 
Ing. Boris Pargáč – o týchto porušeniach finančnej disciplíny u rôznych subjektoch informoval 

primátora listom a vyzval ho, aby k tomu zaujal stanovisko.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – pre ŠK Skóre takéto opatrenie odporučil hlavný kontrolór, prečo pri 

ostatných subjektoch má zaujať stanovisko primátor? Ak nie sú rovnaké pravidlá pri všetkých 
subjektoch, tak potom sú takéto opatrenia neprijateľné.  
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MUDr. Miroslav Suchý – zamestnanci, ktorí sú na futbalovom ihrisku, sú zamestnancami mesta, 
nie futbalového klubu. Treba o tom diskutovať.  

 
Ing. Marián Kníž – prečo nie je kontrola uznesení MsR a MsZ predkladaná ako samostatný 

materiál? Bolo by dobré, aby interpelácia poslancov bola skonštatovaná v tejto správe, alebo aby to 
bol samostatný materiál – úloha.  

 
Ing. Boris Pargáč – nevie, či interpelácie poslancov patria do kompetencie hlavného kontrolóra.  
 
MUDr. Jozef Homza – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o výsledkoch kontrolnej 

činnosti ku dňu 19. 08. 2016. 
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 244/2016 

 
 
 

4. Doplnok č. 4 k VZN mesta Snina č. 15/2012 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 
na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so 
sídlom na území mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 

PhD., prednosta MsÚ, Ing. Gabriela Nemčíková, referentka oddelenia finančného a Mgr. Jaroslava 
Miková, referentka útvaru školstva.  
 

MUDr. Jozef Homza – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Doplnok č. 4 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 115/2012 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 
školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina.    
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, 
Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton 
Vass, Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Marián Kníž – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 
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Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 245/2016 

 
 

5. Investičný zámer „Rozšírenie oddychovej plochy na biokúpalisku v RO Rybníky Snina“ 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – je tento bazén na liste vlastníctva mesta? Aká je jeho cena? Aká je 
celková cena RO Rybníky?  
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – nefunkčný bazén je vo vlastníctve mesta. Investícia biokúpaliska 
bola 1 mil. €. Nefunkčný bazén stál cca 5 mil. bývalých Sk.  
 

Ing. Marián Kníž – tieto finančné prostriedky sa dajú inak využiť. Investičných zámerov máme 
veľa. Rybníky by mali počkať, v poslednom čase sme do nich investovali dosť.  

 
Ing. Lýdia Gičová – úprava tohto nefunkčného bazéna by bola finančne veľmi náročná. Na tento 

investičný zámer by boli náklady asi takéto: na zbúranie bazéna cca 20 tis. € a umelá tráva by mala 
stáť cca 18 tis. €. Rozloha je 1 000 m2 a cena za 1 m2 umelej trávy je cca 18,- €. 

 
JUDr. Ladislav Alušík – konštatuje sa, že ide iba o dočasné provizórne riešenie. Musíme však 

počítať so sumou cca 50 tis. €. Nezapadá to však do celkovej koncepcie RO Rybníky. Malo tam byť 
detské ihrisko, čo by bolo finančne dosť náročné a teraz to nevieme finančne zvládnuť. Terajší stav 
ako taký je neúnosný, pretože to vyzerá ako stavenisko a má to rušivý charakter. Keď je to 
nevyhnutný stav a je neprijateľná alternatíva vybudovať tam detské ihrisko, nemali by sme predsa 
len uvažovať nad tým, aby tam bol detský bazén? My sme v nájomnom vzťahu, preto treba vstúpiť 
do konania s urbariátnou spoločnosťou, aby sme tie pozemky od nich odkúpili a RO Rybníky boli vo 
vlastníctve mesta.  

 
Štefan Čus – najväčší problém robí práve tento nefunkčný bazén. Od začiatku nefungoval. Ak 

by bol variant, že ho máme prerobiť na funkčný, bolo by treba riešiť aj prísun vody do bazéna. Tento 
bazén tam tak nemôže ostať, pretože je tam nebezpečenstvo úrazu, načo stále upozorňujú aj  
hygienici. Týmto investičným zámerom však nezavrhujeme to, že niekedy sa tam bazén vybuduje. Je 
to však hudba budúcnosti.  

 
Ing. Marián Kníž – ak chceme ľudí udržať, treba urobiť niečo pre deti a RO Rybníky bude oveľa 

atraktívnejšia.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – je rozloha vodnej plochy pre návštevníkov postačujúca? Horný rybník 
– uvažuje sa nad tým, že bude slúžiť na kúpanie? Ak by sa tento rybník takto využil, tak už by sme 
ten detský bazén nemuseli riešiť.  

 
Ing. Štefan Milovčík – kto chce plávať, ešte sa nestalo, aby nemal kde. Plytká časť je obsadená 

preto, že pri deťoch sú nielen rodičia, ale aj starí rodičia a pod. Takže preto je preplnený. Ale plavci 
majú stále priestor na plávanie. S urbariátom sme v komunikácii. Stále od regionálneho ústavu 
zdravia aj od bezpečnostného technika idú upozornenia, že v nefunkčnom bazéne hrozí 
nebezpečenstvo úrazu. Bočné steny tohto bazéna sa nedajú využiť na funkčný bazén. Preto je tu toto 
dočasné riešenie. Bude to vyzerať lepšie, keď sa to zrealizuje.  
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JUDr. Ladislav Alušík – takže bazény sú vo vlastníctve mesta, len plochy okolo sú v nájomnom 

vzťahu. Uvažovalo mesto nad tým, že by sme tieto plochy odkúpili?  
 
Ing. Štefan Milovčík – neuvažovali sme o tom, ale budeme o tom uvažovať.  

 
MUDr. Jozef Homza – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Písomný návrh na uznesenie:  
        Mestské zastupiteľstvo v Snine s ch v a ľ u j e 

1. v súlade s ust. § 7 ods. 1 písm. h) Všeobecne záväzného naradenia Mesta Snina č. 110/2011 
v znení doplnku č. 1 a uznesením MsZ v Snine č. 156/2011 zo dňa 15. 12. 2011    investičný 
zámer: Rozšírenie oddychovej plochy na biokúpalisku v RO Rybníky Snina.  Investičný 
zámer tvorí prílohu uznesenia, 

2. zadanie realizácie zákazky Rozšírenie oddychovej plochy na biokúpalisku v RO Rybníky 
Snina priamym zadaním Verejnoprospešným službám Snina, s. r. o. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Anton Vass, Peter Vološin – 9 poslancov 
proti: Marek Gerboc – 1 poslanec 
zdržali sa: Ing. Marián Kníž, Mgr. Mária Todáková – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 246/2016 

 
 

6. Investičný zámer „Výmena kotla v kotolni nemocnice Snina“ 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  

 
Ing. Štefan Milovčík – aby nedošlo k havarijnému stavu, je na stole toto riešenie. Chystajú sa 

výzvy aj na obnoviteľné zdroje, možno by sme ho mohli využiť na celkovú rekonštrukciu. Teraz je 
však výmena kotla v nemocnici akútna.  

 
JUDr. Ladislav Alušík – dôležitejšia vec ako výmena kotla je to, aby sa sninská nemocnica 

zachovala. V ušiach občanov rezonuje, že nemocnica v meste sa ruší. Preto prosí primátora, aby dal 
vyhlásenie, že nemocnica sa neruší.  

 
Ing. Štefan Milovčík – nemocnica sa bez kotolne nedá zachovať. Spolu s konateľom nemocnice 

boli v Bratislave na ministerstve ohľadom zachovania našej nemocnice. Konateľ mal spracovať jeden 
materiál na ministerstvo, ale nie je prítomný, aby to okomentoval. Nemá kompetencie ani odvahu, 
aby povedal, že nemocnica sa nezruší. Môže však povedať, že robíme všetko, čo je v našich silách, 
aby sme nemocnicu zachovali. Zatiaľ je to v štádiu mediálnych informácií, ale určite sa niečo 
v reštrukturalizácii nemocníc deje. Konateľ by vedel povedať bližšie informácie, ale dnešného 
zasadnutia sa nemohol zúčastniť.   
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Ing. Marián Kníž – v rokoch 2003 – 2004 tu už takéto snahy boli, že sa nemocnica sprivatizuje. 
Ale podarilo sa to vybojovať, preto prosí primátora, aby bojoval za našu nemocnicu.  

 
MUDr. Jozef Homza – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade s ust. § 7 ods. 1 písm. h) Všeobecne záväzného naradenia 

Mesta Snina č. 110/2011 v znení doplnku č. 1 a uznesením MsZ v Snine č. 156/2011 zo dňa 15. 12. 
2011   s ch v a ľ u j e    investičný zámer: Výmena kotla v kotolni nemocnice Snina.  Investičný 
zámer tvorí prílohu uznesenia. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 247/2016 
 

 
7. Návrh tretej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2016 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 

Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
 
Ing. Dana Mariničová – finančná komisia odporučila zmenu rozpočtu schváliť.  
 
JUDr. Ladislav Alušík – rekreačné a športové služby – návrh na zvýšenie o 50 tis. € - nepovažuje 

za správny režim to, že RO Rybníky časť roka fungujú ako podnikateľská činnosť a časť roka nie. 
Podnikateľská činnosť má byť samostatný subjekt, ktorý funguje celý rok so svojimi plusmi aj 
mínusmi. Treba uvažovať o tom, aby sa táto činnosť začlenila pod VPS alebo sa vytvoril nový právny 
subjekt, aby nedochádzalo k tomu, že vykázané straty sa budú riešiť z rozpočtu mesta,  

- kúpa elektrickej panvice na MŠ Budovateľskej vo výške 2 500,- €, nie je to veľa peňazí, ale ide 
o principiálny postup. Vedľajšia ZŠ ho oslovila s tým, že majú veľmi staré a energeticky veľmi 
náročné prístroje v kuchyni a majú pocit, že niektoré školy sa zvýhodňujú. Na ZŠ Komenského už 
dlho je potrebné vymeniť okná, ale to sa doteraz ešte nezrealizovalo. sa zvýhodňuje oproti ostatným 
školám.  
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – všetky havarijné situácie, ktoré vznikli na ZŠ a MŠ boli riešené 
a boli poskytnuté finančné prostriedky. ZŠ Komenského boli poskytnuté finančné prostriedky na dve 
etapy. Minulého roku si časť peňazí riaditeľka zainvestovala aj z vlastného rozpočtu. Ak sa vytvorí 
priestor v rozpočte, mesto nemá problém ich poskytnúť školám a školským zariadeniam. V tom 
problém nevidí. Poslanci prešli všetky školy a školské zariadenia a vytvoril sa nejaký harmonogram. 
Ale ak žiadajú na chodníky a pod., komisia finančná to neodporúča.  Školy si zháňajú aj sponzorské 
dary, začo ich veľmi chváli; 

- čo sa týka RO Rybníky, ak podnikateľská činnosť vykazuje k septembru stratu, musíme ju 
v zmysle zákona zrušiť. Stratu by vyriešilo iba to, že by sa zvýšilo vstupné. Stratu vytvárajú odpisy, 
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ale toto nevieme eliminovať. Myslí si, že do budúcna treba uvažovať o vytvorení samostatnej  s. r. 
o., ale neverí, že to bude šťastné riešenie, pretože strata tam bude a mesto ju bude musieť sanovať.  
Takže dopad na rozpočet bude mať dopad ten istý.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – myslí si, že terajší režim nemá obdobu nikde inde, aby rekreačné 
služby prevádzkovalo oddelenie mestského úradu. Robí to problémy pri dodržiavaní zákona 
o účtovníctve a zákona o rozpočtových pravidlách; 

- financovanie škôl a školských zariadení – treba vytvoriť limit na väčšie výdavky, ale aby si 
bežné prevádzkové náležitosti školy a školské zariadenia financovali samé.  
 

Ing. Jana Rosičová, PhD. – na kuchyňu nie je možné využiť finančné prostriedky z grantov, 
preto ich musíme sanovať z rozpočtu mesta. Čo sa týka ZŠ Budovateľská, uvažuje sa o jej zlúčení so 
ZŠ Študentskou. Ak bude počet žiakov klesajúci, bude postačovať iba jedna kuchyňa, takže je 
nesystémové investovať tam finančné prostriedky.  
 

Mgr. Ľubov Reháková – v predchádzajúcom volebnom období bol vypracovaný akýsi zoznam 
nutných opráv a zakúpenia nových zariadení. V každej zmene rozpočtu sa dávajú peniaze na školy 
a školské zariadenia. Teraz je obdobie, kde sa bude lámať chlieb a uvidí sa, čo ďalej.  
 

Ing. Štefan Milovčík – vo výzvach tohto roku a na budúci rok by mali objaviť aj výzvy na 
vybavenie kuchýň, jedálni a vnútorného zariadenia. Treba to sledovať a možno by sa nám podarilo 
niečo zrenovovať cez tieto fondy.  
 

JUDr. Ladislav Alušík – špecifiká škôl tu sú, ale nie sú objektívne zohľadňované. Keď budú 
výzvy, treba ich využiť – úloha.  

 
MUDr. Jozef Homza – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   dôvodovú správu,  s ch v a ľ u j e 

zmenu rozpočtu na rok 2016 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov  o 90 930 € 

- zvýšenie výdavkov o 90 930 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET  - zvýšenie výdavkov o 53 500 €  
FINANČNÉ OPERÁCIE  - zvýšenie príjmov  o 53 500 € 

 

Rozpočet po zmene bude:   Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET    11 543 321 €  10 887 336 €             + 655 985 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET        570 000 €      2 734 601 €          -  2 164 601 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE      1 943 449 €       434 833 €          + 1 508 616 € 
ROZPOČET CELKOM   14 056 770 €    14 056 770 €                           0 € 

Hlasovanie:  
za: Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 10 
poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Marián Kníž – 2 poslanci 
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nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 248/2016 

 
 

8. Zmena uznesenia MsZ č. 11/2015 zo dňa 27. 01. 2015 – Zriadenie komisií mestského 
zastupiteľstva a voľba predsedov, podpredsedov a členov 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Monika 

Paľovčíková, referentka oddelenia organizačného a vnútorných vecí a Mgr. Eva Mihaliková, 
poverená vedením oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  

 
MUDr. Jozef Homza – prečítal poslanecký návrh Mgr. Todákovej.  

 
Poslanecký návrh Mgr. Todákovej:  

Za člena komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej navrhujem zvoliť pána Ing. Bc. Fedorkoa 
Petra, bytom Snina.  
 

Mgr. Ľubov Reháková – ako predsedníčka komisie školstva si dovolila navrhnúť za člena Mgr. 
Martu Birkovú, ktorá je známa osoba a nikto nemá nič proti odborným, osobnostným, ľudským 
a morálnym kvalitám širokej pedagogickej a občianskej obci známej osoby.  

 
Mgr. Mária Todáková – Milan Grunzda bol za člena komisie zvolený z radov nezávislých 

poslancov. Ako predsedníčka komisie oslovila skoro všetkých členov komisie, aby navrhli vhodného 
kandidáta. Oslovila bývalého člena, ale on s členstvom v komisii nesúhlasil. Dnes sa osobne stretla 
s p. Fedorkom, ktorý súhlasí s členstvom, ak ho poslanci zvolia. Býva v Snine, pracuje na Okresnom 
dopravnom inšpektoráte v Humennom. Má záujem v komisii pracovať. Zaujíma sa o dianie mladých 
občanov v meste. Zaujíma sa o kriminalitu mládeže.  

 
Hlasovanie o návrhu Mgr. Todákovej:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
MUDr. Jozef Homza – prečítal doplnený písomný návrh na uznesenie.  
 

Písomný návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   o d v o l á v a   na základe písomného vzdania sa: 

1. Milana Grundzu, člena komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej 
2. Mgr. Petra Koršňáka, člena komisie školstva,  

do ktorej boli zvolení uznesením MsZ č.  11/2015  zo  dňa 27. 01. 2015, 
v o l í 

1. Ing. Bc. Petra Fedorka, bytom Snina,  za člena komisie bytovej, sociálnej a zdravotníckej,  
2. Mgr. Martu Birkovú, bytom Snina, za členku komisie školstva.  
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Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Mgr. Erik Cap, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, 
Ing. Marián Kníž, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária 
Todáková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 249/2016 

 
 

9. Interpelácia poslancov 
 
Neboli žiadne podnety od poslancov MsZ.  
 
 

10. Záver  
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.   
 
 
 
 
Snina 19. 08. 2016   
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                                Ing. Jana Rosičová, PhD.  
         primátor                             prednostka MsÚ 
 
 
 
Overovatelia:  Marek Gerboc 
 
 

MUDr. Miroslav Suchý 
 
 
 
 
Zapisovateľka:  Monika Paľovčíková 
 
 


